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O B E C  K U N R A T I C E 
Kunratice 158, 464 01 Frýdlant, IČO 46744967, telefon: 482312156, ID DS: j5fan6y  
e - m a i l :  o b e c . k u n r a t i c e @ s e z n a m . c z ,  w e b :  w w w . o b e c k u n r a t i c e . c z  

Z Á P I S  
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného 

v úterý 28. února 2023 od 18 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice 

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce 
 

Přítomni: Milan Götz, Josef Harant, Matěj Horák, Mgr. Martin Klečka, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová,  
Luděk Pažout a Miloslav Šejna. 

Nepřítomni: Milan Franc – omluven, dorazí se zpožděním. 

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné. 

Určení ověřovatelů zápisu: Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Jiřina Lukášová a pan Mgr. Martin Klečka. 

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Mgr. Jana Runkasová 

 

Návrh programu a jeho schválení: 

1.  Inventarizace majetku obce 

2.  Krajská vědecká knihovna Liberec – dodatek ke smlouvě o zpracování knih 

3.  Sdružení obcí LK – smlouva o zajištění veřejnosprávní kontroly ZŠ a MŠ 

4.  Dotace na činnost spolků v roce 2023 

5.  Roman Gajdáček – žádost o pronájem pozemku p.č. 1695 

6.  Karel Bílek – žádost o vyplacení prémie za dokončenou výstavbu RD 

7.  DSO Mikroregion Frýdlantsko – společné projekty: darovací smlouva na kompostéry, řešení odpadového 
hospodářství na území DSO a dotace na provoz kanceláře DSO 

8.  Různé: 

 Informace o chodu obce 

 Informace o rozpočtovém procesu 

 Jednička – pořízení projektové dokumentace skutečného stavu 

 Linka Bezpečí – žádost o pokračování podpory 

9.  Diskuse 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat. 

Není-li v zápisu uvedeno jinak, předkládá informace k jednotlivým bodům jednání starosta obce. 

K bodu programu č. 1 – Inventarizace majetku obce: 
Inventarizace proběhla v řádném termínu a v novém složení inventarizačních komisí, které se seznámili s 
majetkovými středisky, pod nimiž je majetek obce evidován. Fyzicky jsme prověřili všechna pracoviště a obecní 
objekty, kterými jsou OÚ, knihovna, škola, školka, hasičskou zbrojnice, fotbalové kabiny, sklady a hospoda.  
Odepisujeme majetek za cca 213 tisíc korun. Ze střediska obecního úřadu odepisujeme byt v DPS Frýdlant za 80 tisíc, 
kde nám vypršela smlouva o užívání uzavřená před 20 lety. to je největší z odepisovaných položek. Ve školce i škole 
byl navržen na vyřazení majetek, který byl nahrazen novým zařízením nebo nebyl funkční (el. varhany, ohřívač vody 
nebo 2 ks AKU kamen). V hasičské zbrojnici odepisujeme vyřazenou výstroj, která je již nefunkční nebo morálně 
zastaralá (jedny z prvních zásahových oděvů FIREMAN a zásahovou obuv).  
K fyzické likvidaci vyřazeného majetku dojde při svozu nebezpečného a objemného odpadu nebo sběru kovového 
šrotu. 
 
 

http://www.obeckunratice./
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Usnesení číslo 
1/2023 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere na vědomí informace o inventarizaci 
majetku v roce 2022 a schvaluje inventarizační zápis i návrhy na vyřazení majetku. 

 

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
18:10 hodin – příchod Milana France. Od této chvíle hlasuje 9 zastupitelů. 
 
K bodu programu č. 2 – Krajská vědecká knihovna Liberec – dodatek ke smlouvě o zpracování knih: 
Na začátku každého roku uzavíráme dodatek ke smlouvě o zpracování knih, kterou máme uzavřenou s Krajskou 
vědeckou knihovnou v Liberci. V dodatku se stanoví výše peněz, za něž budou knihy v daném roce pořízeny. Stejně 
jako minulý rok počítá rozpočet obce s 10 tisíci na tuto službu. Jedná se již v pořadí o 15 dodatek. 
 

Usnesení číslo 
2/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje dodatek č. 15 pro kalendářní rok 2023 
k Rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih uzavřené s Krajskou vědeckou knihovnou 
Liberec a pověřuje starostu k jeho podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 3 – Sdružení obcí LK – smlouva o zajištění veřejnosprávní kontroly ZŠ a MŠ: 
Jedná se o další každoroční záležitost, kdy Sdružení obcí Libereckého kraje pro nás a za nás vykonává veřejnosprávní 
kontrolu naší příspěvkové organizace. Jako zřizovatelé máme povinnost tuto kontrolu jednou ročně provést, nebo si 
její provedení sjednat s odborně způsobilou osobou. Auditor pan Karel Pítro naši organizaci navštěvuje již několik let 
a díky tomu se podařilo již napravit některé chyby z minulosti například v inventarizaci. Poslední dobou poskytuje i 
metodickou pomoc, která se pro bezchybnou činnost organizace hodí. Tato spolupráce se Sdružením obcí 
Libereckého kraje je i kladně hodnocena při přezkumu hospodaření obce, protože je zaručena objektivita provedené 
veřejnosprávní kontroly i správný legislativní postup pověřeného kontrolora. Cena kontroly je 5 tisíc korun. 
 

Usnesení číslo 
3/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření smlouvy č. 036/01/2023 na 
provedení veřejnosprávní kontroly u příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola 
Kunratice, okres Liberec se Sdružením obcí Libereckého kraje, se sídlem U Jezu 525/4, 460 01 
Liberec IV – Perštýn, IČ 64669246 a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 4 – Dotace na činnost spolků v roce 2023: 
Od  roku 2015, po novele zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, postupujeme při poskytování dotací 
podle nových pravidel. Jedná se o tzv. individuální dotace. Obec s žadateli, kterými jsou spolky fungující na území naší 
obce, uzavírá veřejnoprávní smlouvy. V tuto chvíli máme čtyři žadatele. Jedná se o TJ Sokol, který žádá o dotaci ve 
výši 20 tisíc korun, dále hasiči žádající o 20 tisíc korun a myslivci žádající o 20 tisíc korun. Včelaři  nás žádají opět o 
částku 5 tisíc korun (více nechtějí, což bylo ověřeno u předsedy organizace pana Vladimíra Davídka). Všechny dotace 
poskytnuté v loňském roce byly ze strany příjemců včas a řádně vyúčtovány. 
 
V tomto bodě jednání jsme všichni zastupitelé ve střetu zájmu, neboť jsme buď členy Sboru dobrovolných hasičů 
nebo TJ Sokol.  
 
 
 

Usnesení číslo 
4/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 
20.000,- Kč žadateli Tělovýchovná jednota Sokol Kunratice, spolek, IČ 40229912, se sídlem 
Kunratice 9, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se 
žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
Usnesení číslo 
5/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 
20.000,- Kč žadateli Sboru dobrovolných hasičů Kunratice, IČ 49111698, se sídlem Kunratice 
159, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se žadatelem a 
pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0  Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení číslo 
6/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 
20.000,- Kč žadateli Mysliveckému spolku Kunratice – zahrady, IČ 46746081, se sídlem 
Žitavská 3008, Větrov, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy 
se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
Usnesení číslo 
7/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 
5.000,- Kč žadateli Český svaz včelařů, z.s. Základní organizace Frýdlant, se sídlem Frýdlant, IČ 
46749764 a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se žadatelem a pověřuje 
starostu k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 5 – Roman Gajdáček – žádost o pronájem pozemku p.č. 1695: 
Pan Roman Gajdáček požádal obec o pronájem pozemku p.č. 1695 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu. Jde o pozemek ve 
vlastnictví obce o výměře 205 m2. Původně na tomto pozemku stála garáž, kterou využíval předchozí majitel domu 
č.p. 71 (nyní ve vlastnictví žadatele). Garáž se nyní již rozpadlá a žadatel ji chce odklidit. Pronajatý pozemek chce 
využívat pro parkování vozidla, popřípadě pro dočasné uložení stavebního materiálu. 
Protože se jedná o dispozici s nemovitým majetkem, musí proběhnout v souladu s § 39 zák. č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve skutečnosti dvoufázové projednání takové žádosti. Na posledním loňském jednání zastupitelstva došlo 
ke schválení záměru pronájmu, který byl v souladu se zákonem zveřejněn od 6. do 23. ledna 2023. K dnešnímu dni 
nebyly ke zveřejněnému záměru vzneseny žádné námitky ani připomínky. Nyní projednáváme schválení samotného 
pronájmu a uzavření nájemní smlouvy.  
Výši nájemného jsem konzultoval s panem Jindřichem Mesznerem, který na Frýdlantsku vypracovává znalecké 
posudky na ocenění nemovitých věcí. Jedná se o druh pozemku dle KN - trvalý travní porost (TTP). Cena za TTP se v 
naší obci v současnosti pohybuje okolo 200,- Kč/m2. Dle sdělení pana Mesznera může být roční nájemné stanoveno v 
rozmezí 1 – 2 % z této prodejní ceny, což je 2 – 4 Kč/m2. Cena nájemného může činit 410 - 820 Kč. S panem 
Gajdáčkem byla projednávána „zlatá střední cesta“ čili cena 3,- Kč/m2, tj. roční nájemné ve výši 615,- Kč. 
Překládám vám jednoduchý návrh nájemní smlouvy, kterou bychom se žadatelem uzavřeli. Jde o pronájem na dobu 
neurčitou. Zrušit nájemní smlouvu sjednanou na neurčitou dobu lze výpovědí. Nájemní smlouvu lze vypovědět při 
nájmech pozemků patřících do zemědělského půdního fondu nebo lesního půdního fondu v jednoroční lhůtě, a to ke 
dni 1. října běžného roku; při nájmech jiných nemovitostí v tříměsíční lhůtě. 
 

Usnesení číslo 
8/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje pronájem pozemku p.p.č. 1695 v k. ú. 
Kunratice u Frýdlantu a uzavření nájemní smlouvy s panem Romanem Gajdáčkem, bytem 
Anderleho 859/3, 198 00 Praha 9 a pověřuje starostu obce k podpisu nájemní smlouvy.  

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu č. 6 – Karel Bílek – žádost o vyplacení prémie za dokončenou výstavbu RD: 
Pan Karel Bílek zaslal naší obci žádost o vyplacení prémie za dokončení výstavby rodinného domu v lokalitě „Nad 
Brynychovými“. Žadatel se svou přítelkyní Monikou Holštajnovou ve zmíněné lokalitě koupil v roce 2018 od obce 
pozemek p.p.č. 413/5 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu. Jednalo se o jeden ze čtyř pozemků určených pro výstavbu 
rodinných domů. Zastupitelstvo obce kvůli podpoře výstavby rodinných domů v obci schválilo „PRAVIDLA PRODEJE 
POZEMKŮ PRO VÝSTAVBU RODINNÝCH DOMŮ v lokalitě Nad Brynychovými“, v rámci nichž nabídlo stavebníkům 
vrácení zpět 100,- Kč za m2 z kupní ceny pozemku, když na něm do 5 let od podpisu kupní smlouvy postaví dům k 
bydlení, pravomocně ho zkolauduje a přihlásí se v obci k trvalému pobytu. První pozemek prodaný podle pravidel 
schválených zastupitelstvem obce dne 20. 04. 2018 usnesením č. 20/2018 byl právě zmiňovaný pozemek p.p.č. 
413/5. Kupní smlouva byla uzavřena dne 3. prosince 2018. Výstavba domu byla ukončena dne 26. ledna 2023, kdy 
proběhla řádná kolaudace. Následně bylo rodinnému domu přiděleno číslo popisné 188. Po zápisu adresního místa 
do registru se dostavili oba majitelé domu na obecní úřad a dne 22. února 2023 se přihlásili v naší obci k trvalému 
pobytu. V současnosti jsou tedy pro výplatu „cílové prémie“ splněny všechny podmínky stanovené v kupní smlouvě. 
 

Usnesení číslo 
9/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí s vyplacením „cílové prémie“ ve výši 
136.500,- Kč dle kupní smlouvy ze dne 03. 12. 2018 a schválených  „Pravidel prodeje 
pozemků pro výstavbu rodinných domů v lokalitě Nad Brynychovými“ žadateli panu Karlu 
Bílkovi, nar. 17. 05. 1973, bytem Kunratice 188, 464 01 Frýdlant. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 
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K bodu programu č. 7 – DSO Mikroregion Frýdlantsko – společné projekty: darovací smlouva na kompostéry (A),  
řešení odpadového hospodářství na území DSO (B) a dotace na provoz kanceláře DSO (C): 
A) V rámci Dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Frýdlantsko spolupracujeme s ostatními obcemi i městy na 
společných projektech. Jedním z nich je projekt Kompostéry a štěpkovače pro DSO Mikroregion Frýdlantsko, v jehož 
rámci jsme v roce 2017 získali do obce štěpkovač a 82 kompostérů za celkovou hodnotu 707.526,53 Kč. Pořízený 
majetek byl doposud ve vlastnictví DSO a my jej měli zapůjčený na základě smlouvy o výpůjčce. Kompostéry byly v 
roce 2017 na základě dalších smluv o výpůjčce rozvezeny mezi spoluobčany, kteří se do projektu zapojili. Projekt měl 
5 letou udržitelnost a s jejím skončením je celý soubor pořízených věcí nyní Mikroregionem darován zapojeným 
obcím. S koncem doby udržitelnosti vypršela i výpůjční smlouva mezi obcí a DSO, takže nyní nastal poslední krok v 
tomto projektu, kterým je uzavření darovací smlouvy mezi DSO a naší obcí, kdy pořízený majetek bezplatně získáme 
do svého výlučného vlastnictví. Pro uživatele kompostérů se nic nemění, neboť součástí smlouvy o výpůjčce bylo 
ujednání o bezplatném přenechání předmětu výpůjčky do jejich vlastnictví po uplynutí doby udržitelnosti projektu.  
B) V rámci Mikroregionu se snažíme o řešení odpadového hospodářství na území Frýdlantska. V současnosti se 
nejlepším systémem jeví přechod na DOOR TO DOOR (D2D). Cílem projektu je, navzdory stoupajícím nákladům na 
svoz, zatěžovat obyvatele Frýdlantska co nejnižším možným poplatkem. Projekt počítá se zavedením systému D2D  
a pořízením techniky na evidenci. Projekt může být podpořen dotací OPŽP ve výši 85%. Při zavedení D2D se 
předpokládá, že dojde ke snížení četnosti svozu směsného komunálního odpadu (SKO) na 1 x za 14 dní v zástavbě 
rodinných a blokových domů (bytové domy s 2 až 11 byty – starší část bytové zástavby města) a rozmístění nádob na 
papír, plast a doplnění nádob na bioodpad „do každého domu“ na základě zájmu občanů, respektive vlastníků,  
či správců nemovitostí. Žádost o dotaci na tento projekt bychom rádi podali i proto, abychom měli jistější pozici při 
vyjednávání nových podmínek s některou ze svozových firem. Předpokládané náklady na podání žádosti o dotaci  
a její administraci by měla činit pro naši obec 68.477,- Kč, přičemž v roce 2023 vyčleníme 1.942,- Kč a zbytek bude 
DSO poskytnut v roce 2024. 
C) Činnost kanceláře DSO Mikroregionu Frýdlantsko a jejích pracovníků je financována z členských příspěvků 
obcí a měst a také z dotace Libereckého kraje, který podpořil projekt Poradenství pro Frýdlantsko III. Ten bude letos v 
září končit a rádi bychom podali žádost o dotaci na pokračující projekt na rok 2024. Činnosti zaměstnanců 
Mikroregionu Frýdlantsko: Mikroregion Frýdlantsko zaměstnává 4 pracovníky na částečné úvazky, v celkové výši 0,4 
úvazku/měsíc (na všechny 4 osoby). Z projektu je hrazena také pátá pracovní pozice - manažera odpadového 
hospodářství. Nyní podává Mikroregion Frýdlantsko žádost do dotačního programu Libereckého kraje na podporu 
zaměstnanců Mikroregionu na další období do 30.9. 2024. Předpokládaná výše spolufinancování ze strany 
Libereckého kraje je 70%. Výše příspěvku naší obce na úhradu vlastního podílu financování je 2.252,- Kč. 
 

Usnesení číslo 
10/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí se zněním darovací smlouvy na 
kompostéry a štěpkovač pořízené z projektu Kompostéry a štěpkovače pro DSO Mikroregion 
Frýdlantsko a schvaluje její uzavření s dárcem Mikroregionem Frýdlantsko, IČ 70946213, se 
sídlem nám. T. G. M. 37, 464 01 Frýdlant a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení číslo 
11/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí se zapojením do projektu 
„Optimalizace sběru a svozu odpadů na Frýdlantsku“. Obec Kunratice vyčlení finanční 
prostředky na spolufinancování tohoto projektu ze svého rozpočtu na roky 2023 a 2024  
ve výši dle předloženého tabulkového materiálu, které budou na základě fakturace 
převedeny mimořádným příspěvkem do rozpočtu ve dvou splátkách. Finanční prostředky na 
rok 2023 budou do rozpočtu DSO převedeny do 30.6. 2023. Finanční prostředky na rok 2024 
budou do rozpočtu DSO převedeny v případě schválení projektové žádosti poskytovatelem 
dotace v roce 2024. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení číslo 
12/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje zapojení obce do projektu 
"Poradenství pro Frýdlantsko IV 2023 - 2024 v mikroregionu Frýdlantsko" a souhlasí  
s vyčleněním částky dle předloženého tabulkového materiálu, která bude součástí 
mimořádného členského příspěvku na rok 2023. Členský příspěvek bude určen na 
spolufinancování podílu žadatele. Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí  
s převodem schválené částky do rozpočtu DSO Mikroregionu Frýdlantsko v roce 2023, 
 který bude žadatelem o dotaci Libereckého kraje na tento projekt. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 
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K bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu obce: 

 Audit – v příštím týdnu proběhne závěrečné přezkoumání hospodaření obce za rok 2022. Bude tak dokončena 
kontrola, započatá dílčím auditem v září loňského roku. 

 Transbordér – oslovili jsme Huť architektury, která je autorem transbordéru v Andělské Hoře. Toto zařízení by 
mohlo propojit břehy Smědé v místě, kde byla lávka. V současnosti oslovujeme dotčené instituce, které chceme se 
záměrem seznámit. Pokud bychom se pro realizaci projektu rozhodli, musíme nechat zpracovat projektovou 
dokumentaci. Celkové náklady výstavby jsou odhadnuté na 4 miliony bez DPH a cena projektové přípravy činí 470 
tisíc. Na projektování bohužel nelze žádat dotaci, ale samotná výstavba by mohla být podpořena z některého 
dotačního programu. 

 Veřejná debata – v pátek 10. a v sobotu 11. února proběhla na sále KD veřejná debata o budoucnosti Kunratic. 
Zítra proběhne závěrečná hodnotící schůzka přípravné skupiny. Poté bude vyhotoven zápis, který bude roznesen 
do každého domu v obci. Myslím, že se akce po pořadatelské stránce povedla. Některé podněty zmíněné v diskuzi 
jsou již v řešení. Je jen škoda, že nebyla vyšší účast občanů. 

 Klubovna pro mládež – jedním z výsledků debaty, je zřízení klubovny pro naši mládež, která o ní požádala během 
diskuze. Ta již v současné době vzniká v místnosti v přízemí zadní části KD. Tato místnost nebyla moc využita, spíše 
sloužila k odkládání nepotřebných věcí. V současnosti je udělán nový strop, připravujeme novou instalaci 
elektrických rozvodů. Až bude vše hotové, pořídíme ještě nějaké nábytkové vybavení. Následně se sejdeme 
s mládeží a dohodneme pravidla fungování a místnost jim zapůjčíme k využívání. 

 Tříkrálová sbírka 2023 – výtěžek letošní sbírky činí 6 097 Kč. Oblastní charita zaslala na obec poděkování. 

 Oprava hodin – minulý týden došlo k demontáži hodinového stroje a k jeho převezení do dílny hodináře pana 
Jana Marka. Oprava bude probíhat cca 4 měsíce. V současnosti je dle usnesení minulého zastupitelstva objednána 
dílčí oprava, tedy pouze jicí části, na kterou je již ve veřejné sbírce vybrána potřebná částka. 

 Změna garanta v pohostinství – v pondělí 27. 2. 2023 došlo ke změně v osobě garanta za pohostinství. Ukončena 
byla činnost Pavlíny Součkové, která se odsud odstěhovala a nyní je naším garantem pan Petr Jireček. 

 Žádost o dotaci na pneu CAS – požádáme o dotaci z Dotačního fondu Libereckého kraje – podpory JPO. 
Projektem bude nákup pneu na cisternu. Projekt jsme již realizovali. Minulý týden jsme nechali vozidlo přezout u 
společnosti KS Kutílek. Celkové náklady činí 86 tisíc korun a dotace by měla pokrýt polovinu. Na druhou polovinu 
hasiči vydělali sběrem kovového šrotu a sekáním potoka. 

 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere poskytnuté informace na vědomí. 
 
K bodu programu RŮZNÉ – Informace o rozpočtovém procesu: 
Od posledního zasedání do současnosti jsme provedli vnitřní úpravu rozpočtu. Do konce roku přišla i úhrada 
mzdových prostředků na 1 pracovníka VPP ve výši 16 tisíc korun a finanční prostředky na přípravu voleb ve výši  
9 400 Kč. Ty nebyly využity a byly vráceny v plné výši. V lednu přišly další finanční prostředky na přípravu voleb  
ve výši 38 600 Kč a ty jsme již použili. V lednu jsme obdrželi rovněž mzdové prostředky na 1 pracovníka VPP ve výši  
16 tisíc korun a doplatek za druhého pracovníka ve výši 5 867 Kč. Veškerá provedená rozpočtová opatření jsou 
zpřístupněna na internetových stránkách obce v rámci zveřejňování rozpočtového procesu.  
Sděluji tradiční informaci o zůstatcích na bankovních účtech: KB – běžný 1.244.362,- Kč; KB – spořicí 137.930,- Kč; 
ČNB 1.678.609,12 Kč; FRB  634.392,- Kč; Hospoda  188.381,- Kč; Sbírka 272.437,- Kč. 
 

Usnesení číslo 
13/2023 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere na vědomí přijatá rozpočtová opatření  
a nemá námitek proti jejich provedení. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu RŮZNÉ – Jednička – pořízení projektové dokumentace skutečného stavu: 
V souvislosti s projektovou přípravou jakéhokoli využití objektů v areálu „Jedničky“ je nejprve nutné nechat zpracovat 
projektovou dokumentaci jejího skutečného stavu. Tato PD bude do budoucna sloužit v kterékoli další fázi 
projektování. V současnosti máme od geodetů zpracovaný výškopis a polohopis areálu a nyní se musí zakreslit 
objekty. Pro tuto činnost jsme oslovili PROJEKČNÍ KANCELÁŘ Pa-90 Ing. arch. Lumíra Paška, který by nám tuto 
rozsáhlou projektovou dokumentaci dokázal se svým týmem zpracovat. Cena dokumentace vyjde na 94 tisíc korun. V 
minulosti jsme si nechávali takto zpracovávat dokumentaci skutečného stavu u objektů obecního úřadu (12 tis.), 
fotbalových kabin (25 tis.) a hasičské zbrojnice (15 tis.). Tyto budovy jsou však svou velikostí a  členěním 
nesrovnatelně menší. Dokumentace by měla být zpracována v 6 vyhotoveních a k dispozici i v elektronické podobě. 
Termín vyhotovení do konce května letošního roku. 
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Usnesení číslo 
14/2023 
 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí s pořízením projektové dokumentace 
skutečného stavu objektů v areálu č.p. 1 a č.p. 100 dle předložené nabídky od zhotovitele 
PROJEKČNÍ KANCELÁŘ Pa-90, Ing. arch. Lumír Pašek, Oldřichovská 43, 463 31 Mníšek u 
Liberce. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 
K bodu programu RŮZNÉ –  Linka Bezpečí – žádost o pokračování podpory: 
Linka Bezpečí, z.s. zaslala žádost o pokračování podpory, kterou jsme v uplynulých letech poskytovali. Naši obec opět 
žádají o částku 3.000,- Kč. Zapsaný spolek nám zaslal poděkování za finanční podporu jejich činnosti v loňském roce 
adresované zastupitelstvu obce, o němž jsem informoval na posledním zasedání ZO v roce 2022. 
 

Usnesení číslo 
15/2023 

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí finančního daru spolku 
Linka bezpečí, z.s. ve výši 3.000,- Kč. 

 

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

  
Diskuse: 

 Martin Klečka – měli bychom se sejít s paní ředitelkou, abychom znali její pohled na budoucnost naší školy. 

 Luděk Pažout – bylo by dobré začít se věnovat přípravě lokality na Vojtovými. 

Závěr:  Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 19:50 hodin. 
Přílohy: Prezenční listiny 

 
Zapsala: Mgr. Jana Runkasová Zápis ověřili: Jiřina Lukášová ………………………………………… 

V Kunraticích dne 28. 02. 2023 
Mgr. Martin Klečka ………………………………………… 

 
 
 
 

Miroslav Liška 
místostarosta 

 
 
 

Milan Götz 
starosta 

 


